
    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

班級(Class)：N4      參觀地點(Location) ：稻香飲食文化博物館 

                                               Tao Heung Food Culture Museum

活動目標 (Target) 
 

 

⚫ 從不同角度認識中國各地飲食文化 

⚫ 透過參觀引發幼兒對中國飲食文化的興趣 

⚫ 欣賞中國傳統的飲食文化 

⚫ Understand the food culture of various parts of China from different  

perspectives. 

⚫ Arouse children’s interest in Chinese food culture through visits. 

⚫ Appreciate traditional Chinese food culture. 

活動簡介 (Activity Overview) 
 
 

幼兒在稻鄉飲食文化博物館進行參觀，透過模擬場景認識中國的飲食文化。他們可以模擬到舊式

茶樓喝茶、近距離欣賞車仔檔。幼兒透過導賞員的介紹對不同時代、不同地區所用的煮食用具、

容器、餐具及香料食材等展品，讓幼兒從不同角度認識中國各地飲食文化。 

Children visited Tao Heung Food Culture Museum and learned about Chinese food culture 

through simulations scenario. They simulate tea drinking in an old-style teahouse and 

admires the carriage stalls up close. Through the docent's introduction, children  

learned about the cooking utensils, containers, tableware, spices and ingredients 

used in different eras and regions. Other exhibits also allowed children to understand 

the food culture of various parts of China from different perspectives. 


